



COMBINED TO CREATE

SECTORS · SECTEURS



HOME MAISON

Thanks to its exclusive aesthetic qualities and technical characteristics, KRION™ is the perfect solution for the home.

Cette exclusive combinaison de caractéristiques esthétiques et techniques font du KRION® la solution idéale pour votre maison.



TRANSPORT TRANSPORT

Thanks to its durability, waterproof and corrosion resistance KRION™ is a preferable option in the nautical market.

Les propriétés de durabilité, d'imperméabilité, de résistance aux intempéries et à la corrosion, ainsi que les possibilités d'adaptation à tout projet.



CATERING FACILITIES RESTAURATION

The satisfaction in any restaurant is guaranteed by the warmth you get from KRION™.

Le confort du KRION® et la sensation de chaleur qu'il transmet augmentent la satisfaction des hôtes dans les restaurants.



HOTELS HÔTELS

Any spaces, from the reception through to bedrooms, restaurants, spas or gymnasiums can be easily created with KRION™.

De la réception de l'hôtel à tout autre équipement (chambres, restaurants, spas, gymnases, etc.), tout est facile à créer en KRION®.

APPLICATIONS · APPLICATIONS



PRODUCTS PRODUITS



OUTDOOR WALL CLADDING REVÊTEMENT MURAL EXTÉRIEUR



INDOOR WALL CLADDING REVÊTEMENT MURAL INTÉRIEUR



FURNITURE MOBILIER



RETAIL FURNITURE MOBILIER COMMERCIAL



BATHROOM EQUIPMENT ÉQUIPEMENT SALLE DE BAINS



KITCHEN COUNTERTOPS PLANS DE TRAVAIL



SIGNAGE SIGNALÉTIQUE



DESIGN DESIGN

KRION™ can be used to customize products and for tailor-made projects.

Le KRION® peut être utilisé pour personnaliser des produits ou réaliser des projets sur mesure.



PUBLIC AND GOVERNMENTAL BUILDINGS BÂTIMENTS PUBLICS ET GOUVERNEMENTAUX

A multipurpose material that can be used to design surfaces and products of all kinds, KRION™ can be mixed and matched with other materials (ceramic, metal, wood etc.) to create settings with a highly distinctive air.

Matériau versatile pour le design de tout type de surface et de produit; il peut se combiner avec toute sorte de matériau (céramique, métaux, bois...), pour créer des ambiances bien différenciées.



COMMERCIAL AND BUSINESS PREMISES LOCAUX COMMERCIAUX ET ENTREPRISES

Because of the endless possibilities and wide range of colors, KRION™ can provide a solution for any shape and space.

Grand format, couleurs et possibilités innombrables, la transformation du KRION® résout tous les besoins des espaces et des formes.



HEALTH SECTEUR SANITAIRE

KRION™ is a low-maintenance material that can be repaired in situ, is seamless, extremely hygienic, warm to the touch and prevents bacteria from multiplying.

Il s'utilise même dans les salles d'opération car il s'agit d'un matériau à faible maintenance, réparable sur place, sans joints, extrêmement hygiénique, n'offrant aucune chance de prolifération aux bactéries.

EN FR

COLLECTION 2018 COLOURS SERIES

KRION™ is a new generation solid surface developed by SYSTEMPOOL, a company that belongs to PORCELANOSA Group. It is a material that is warm to the touch and similar to natural stone. It is made of two-thirds natural minerals (ATH – aluminium trihydride) and a low percentage of high-resistance resins.

Le KRION® est une surface solide (Solid Surface) de nouvelle génération développé par Systempool, une société du Groupe Porcelanosa. Il s'agit d'un matériau chaud au toucher et similaire à la pierre naturelle. Ce matériau se compose de deux tiers de minéraux naturels (ATH : trihydrate d'alumine) et d'un faible pourcentage de résines à grande résistance.

KRION®

MINERAL COMPACT MINÉRALE COMPACT	HIGHLY RESISTANT TO CHEMICAL ATTACK HAUTE RÉSISTANCE AUX AGRESSIONS CHIMIQUES	AIR PURIFICATION PURIFICATION DE L'AIR
ANTIBACTERIA ANTIBACTÉRIEN	RESISTANT TO BENDING RÉSISTANT À LA FLEXION	ANTI-BACTERIA ANTIBACTÉRIEN
ULTRA-WHITE BLANCHEUR INTENSE	RESISTANT TO SUNLIGHT RÉSISTANT AU RAYONNEMENT SOLAIRE	ELIMINATION OF CHEMICAL PRODUCTS ÉLIMINATION DE PRODUITS CHIMIQUES
SEAMLESS SANS JOINTS	HIGHLY RESISTANT TO FIRE RÉSISTANCE ÉLEVÉE AU FEU	SELF-CLEANING AUTONETTOYANT
THERMOFORMABLE CINTRAGE THERMIQUE	ECOLOGICAL / 100% RECYCLABLE ÉCOLOGIQUE / 100% RECYCLABLE	
NONPOROUS / HYGIENIC NON POREUX / HYGIÉNIQUE	EASY TO CLEAN NETTOYAGE FACILE	
BACKLIGHTING RÉTROÉCLAIRAGE	FOOD GRADE VALABLE POUR UN USAGE ALIMENTAIRE	
RESISTANT TO IMPACTS RÉSISTANCE À L'IMPACT	REGENERATION RÉGÉNÉRATION	



FORMATS AND THICKNESSES · FORMATS ET ÉPAISSEURS

THICKNESSES ÉPAISSEURS	FORMATS – FORMATS	SNOW WHITE EAST	COLORS SERIES	COLORS+ SERIES	LIGHT SERIES	NATURE SERIES	STAR SERIES	ROYAL SERIES	ASTERIOD SERIES	ROYAL+ SERIES	LUXURY SERIES	OPALE SERIES	TERRAZZO SERIES
3 mm - 1/8"	2500 x 760 mm - 98 7/16" x 30"												
	2500 x 930 mm - 98 7/16" x 36 5/8"												
	2500 x 760 mm - 98 7/16" x 30"												
6 mm - 1/4"	2500 x 930 mm - 98 7/16" x 36 5/8"												
	3680 x 760 mm - 145" x 30"												
	3680 x 930 mm - 145" x 36 5/8"												
9 mm - 3/8"	3680 x 760 mm - 145" x 30"												
	3680 x 760 mm - 145" x 30"												
12 mm - 1/2"	3680 x 930 mm - 145" x 36 5/8"												
	* 3680 x 1350 mm - 145" x 53 9/16"												
19 mm - 3/4"	3680 x 760 mm - 145" x 30"												

* Not available with EAST technology · Non disponible avec la technologie EAST. ** Only available for the colour Extreme Light (4102) · Disponible uniquement pour la couleur EXTREME LIGHT (4102).

KRION®

KRION® PORCELANOSA SOLID SURFACE - 2018 · 01 Systempool, S.A. - Ctra. Villarreal-Puebla de Arenoso (CV 20), Km. 1 Aptdo / BOX 372 - 12540 Vila-real - Castellón - Spain
Teléfono: +34 964 50 64 64
Fax: 964 506 481 Nacional, +34 964 506 480 Internacional
www.krion.com
e-mail: krion@krion.com



THE EXCLUSIVE QUALITY OF KRION™ · LA QUALITÉ EXCLUSIVE DE KRION®

KRION™ Porcelanosa Solid Surface is a pleasant warm material to the touch, similar to natural stone. It is made of two thirds natural minerals (ATH) and a low percentage of high-resistance resins. Thanks to its formula, it offers a series of exclusive benefits: it is non-porous, long-lasting and resistant, as well as being easy to clean and care for and simple to repair. KRION™ has a Euroclass fire rating of B s1 d0 under the EN 13501-1 standard with

no restrictions, a B1 rating under the DIN 4102 standard, and Class A rating under the North-American ASTM E84. It has also been declared non-toxic by external laboratories, awarded an A+ VOC emissions rating, and certified as Greenguard Gold compliant by UL and food grade in compliance with the ANSI 51 "Food Equipment Materials" standard. It is BPA free and complies with the REACH regulation.

KRION® Porcelanosa Solid Surface est un matériau agréable et chaud au toucher similaire à la pierre naturelle. Il se compose de deux tiers de minéraux naturels (ATH) et un faible pourcentage de résines de haute résistance. Cette composition dote le KRION® d'un certain nombre de propriétés exclusives : sans pores, durable, grande résistance et réparation aisée, nécessitant peu d'entretien et facile à nettoyer. KRION® est classé Euroclasse B s1

d0 selon la norme EN 13501-1, sans restrictions B1 selon la norme DIN 4102 et « Class A » selon la norme américaine ASTM E84. De plus, il a été déclaré non toxique par des laboratoires externes, et classé A+ quant aux émissions de VOC, certifié Greenguard Gold par UL, ANSI 51 « Food Equipment Materials » par NSF, conforme au REACH par SGS et exempt de bisphénol A.

